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     Protokół Nr X/25                                                                           

z sesji Rady Gminy w Pawłowie odbytej w dniu 27 lutego  2025roku 

 w  świetlicy środowiskowej  w Pawłowie 

Obrady rozpoczęto 27 lutego  2025r. o godz. 10:30, a zakończono o godz. 14:16  tego samego 

dnia.   

W obradach uczestniczyli: Marek Wojtas – Wójt Gminy, Halina Pocheć – Skarbnik Gminy, 

Piotr Maj – Kierownik Referatu Organizacyjnego w Pawłowie, Róża Koszarska -Duda- 

Kierownik SCO,  Monika Skrzeczyna- Kierownik GOPS, Maciej Bidziński- Kierownik 

GOKSiR, Piotr Gawlik – Komendant Komisariatu Policji w Brodach, Sławomir Zięba- 

Komendant Powiatowy PSP, Konrad Dąbrowski- Naczelnik Wydziału PSP, oraz sołtysi wg. 

załączonej listy obecności.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad (quorum), przyjęcie porządku obrad 

2. Sprawozdanie z działalności wójta gminy Pawłów za okres od ostatniej sesji 

3. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych 

i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za        

2024r. 

4.  Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie Pawłów w roku 

2024. 

5.  Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy 

domowej za 2024 rok działającego przy Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Pawłowie  

6.  Przedstawienie informacji o stanie bezpieczeństwa publicznego za 2024r. 

7.  Przedstawienie informacji o stanie ochronny przeciwpożarowej za 2024r. 

8. Podjęcie uchwał: 

 a) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok 

 b) w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pawłów na lata 2025-2036 

 c) w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych z budżetu gminy 

Pawłów na zadania realizowane przez Gminny Zakład Usługowo-Inwestycyjny w Pawłowie  

z/s w Brzeziu na rok 2025 

 d) w sprawie zmiany uchwały nr IX/110/25 Rady Gminy w Pawłowie z dnia 28 stycznia 

2025 roku 
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 e) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie do spółdzielni energetycznej o 

nazwie „Spółdzielnia Energetyczna Pawłów” z siedzibą w Pawłowie   

 f) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Pawłów na lata 2024-2035 

 g) w sprawie przyjęcia Strategii Terytorialnej Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy do roku 2030(wersja 2) 

    h) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

    i)  w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomościach stanowiących 

własność Gminy Pawłów  

   j) w sprawie zaciągnięcie pożyczki przez Gminę Pawłów w Banku Gospodarstwa Krajowego 

   k) w sprawie uchylenia Uchwały Nr IX/96/25 Rady Gminy w Pawłowie z dnia 28 stycznia 

2025 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego   

  9. Prelekcja na temat ,, Fundusze Europejskie w 2025r.” 

10. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski  

11. Przyjęcie protokołu z 28.01.2025 roku 

13. Zakończenie obrad. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad (quorum), przyjęcie porządku obrad 

Pan Marek Sieniek  Przewodniczący Rady Gminy otworzył o godz. 10:30 obrady sesji Rady 

Gminy w Pawłowie. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. Do porządku obrad 

wprowadzono następujące projekty uchwał: w sprawie przyjęcia Strategii Terytorialnej 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy 

do roku 2030(wersja2), w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, w 

sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomościach stanowiących własność 

Gminy Pawłów, w sprawie zaciągnięcia pożyczki przez Gminę Pawłów w Banku Gospodarstwa 

Krajowego, w sprawie uchylenia Uchwały NR IX/96/25 Rady Gminy w Pawłowie z dnia 28 

stycznia 2025r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków 

Obecni: 

1. Jolanta Bryła 

2. Krzysztof Cieślik 
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3. Jerzy Hamera 

4. Artur Kępa 

5. Tomasz Kita 

6. Leszek Kosiarski 

7. Emil Krzemiński 

8. Stanisław Pocheć 

9. Marek Sieniek 

10. Katarzyna Sikora 

11. Damian Sławek 

12. Krzysztof Sławek 

13. Szymon Wojteczek 

14. Małgorzata Wójcik 

15. Tomasz Ziewiec 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia zmian w porządku obrad  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

 

Wójt Gminy Marek Wojtas wraz z przewodniczącym Rady Gminy podziękowali i uhonorowali 

sołtysów, którzy przez wiele lat pełnili  i nadal będą pełnić tą zaszczytną funkcję.  

Na wniosek pana Radnego Gminy Krzysztofa Sławka został uhonorowany pan sołtys Stanisław 

Kalista oraz został nadany mu tytuł ,,Honorowego Sołtysa Gminy Pawłów” w podzięce za 

dotychczasową owocną współpracę. 
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2. Sprawozdanie z działalności wójta gminy za okres od ostatniej sesji 

Pan Wójt Marek Wojtas przekazał najważniejsze informacje, które pojawiły się od ostatniej 

sesji.  

1. Przyznanie wsparcia na budowę kanalizacji sanitarnej w miejscowości Jadowniki   

2. Złożenie wniosków w Urzędzie Marszałkowskim dotyczących: 

- modernizacji istniejących przepompowni;  

- termomodernizacja budynków Ośrodka Zdrowia w Szerzawach, Szkoły Podstawowej w 

Jadownikach, Szkoły Podstawowej w Pawłowie, Hal Sportowych w Rzepinie i  Chybicach 

3.Wręczenie nagród dla dzieci w eliminacjach gminnych ogólnopolskiego konkursu plastyczno- 

pożarniczego 

3. Zakończyły się prace przy rozbudowie  budynku  OSP w Ambrożowie. 

4. Zawarcie umowy w ramach projektu Sportowa Polska ( obejmująca przebudowę sali 

gimnastycznej w Szerzawach oraz rozbudowę kompleksu sportowego w Pawłowie o 

dodatkowe boiska) 

5. Podpisanie umowy na renowację tryptyku w Tarczku  

6. Omówienie wydarzeń w gminie Pawłów od ostatniej sesji 

- Jubileusz 50-lecia pożycia małżeńskiego(medale otrzymało 36 par) 

- koncert walentynkowy organizowany przez GOKSiR  

- nagranie pierwszych wywiadów do filmu dokumentalnego o Wandzie Pomianowskiej   

- wydarzenia, konkursy, inicjatywy organizowane przez GBP( świętokrzyskie Jakie Cudne, 

ferie z książką na wesoło, warsztaty twórcze dla dorosłych, dyskusyjny klub książki) 

- konkurs organizowany przez GOKSiR dla Kół Gospodyń  na palmę wielkanocną  

- koncert z okazji Dnia Kobiet z udziałem skrzypaczki Zhanny  Zaharkovej 

7. Koniec projektu w zakresie gospodarki wodno-ściekowej modernizacja ujęcia w  

Bronkowicach oraz wykonanie  kanalizacji sanitarnej w miejscowości Rzepin Kolonia.  

8. Rozpatrzenie pozytywne wniosku na budowę kanalizacji w miejscowości Warszówek 

9.  Postępowania przetargowe dotyczące rozbudowy remizy w Kałkowie oraz rozbudowę 

budynku przy przedszkola w Rzepinie na potrzeby żłobka   

10. Trwa budowa drogi królewskiej w Tarczku.  

11. Trwa budowa drogi  w miejscowości Świętomarz  

12. Trwa budowa drogi w Warszówku I etap 
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13. Zakończono przebudowę budynku przy szkole w Bostowie na potrzeby ośrodka zdrowia. 

14. Zakończenie prac przy budowie drogi w Nieczulicach, droga zgłoszona do odbioru 

15. Zakończenie prac przy budowie sztucznego oświetlenia na boisku w Pawłowie  

16. Rozmowy z Dyrekcją Wód Polskich w sprawie budowy miejsc wypoczynkowych od strony 

Bukówki, budowa ścieżki rowerowej oraz modernizacja drogi do połączenia wsi , złożenie 

wniosku dotyczącego nawierzchni asfaltowej  drogi  

17. Trwają zebrania w OSP w Gminie Pawłów ( odbyły się w Radkowicach, Kałkowie, 

Nieczulicach oraz w Brzeziu) 

18. Prowadzone są badania dzieci w ramach Wad Postawy wspólnie z Międzygminnym 

Ośrodkiem Gimnastyki Korekcyjnej i Kompensacyjnej ( przebadane zostały wszystkie 

dzieci klas piątych) 

-Pan Radny Jerzy Hamera podziękował Panu Wójtowi za dobre wiadomości na temat 

rozbudowy sieci kanalizacyjnej . 

3. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych 

i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za        

2024r. 

Kierownik Referatu  Oświaty Pani Róża Koszarska-Duda przedstawiła informacje dotyczące 

wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych i dyplomowanych 

w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2024 rok. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu   

W dyskusji wzięli udział 

Radny Gminy Pan Jerzy Hamera zadał pytania  czy tak duże kwoty wynagrodzeń nauczycieli  

wynikają z godzin ponadwymiarowych? 

Kierownik Referatu odpowiedziała, że ponad 27 tysięcy godzin ponadwymiarowych jest 

wypłacone w gminie jak również dobre wyniki wynikają z dorobku zawodowego nauczycieli 

oraz podnoszenia  kwalifikacji zawodowych.  

Radny Gminy Pan Jerzy Hamera zapytał również o wynagrodzenie nauczycieli za prace 

dodatkowe np. współprowadzenie strony internetowej gminy. 

Kierownik Referatu stwierdziła, że dodatkowa praca nauczycieli ma odzwierciedlenie w 

wysokości dodatków motywacyjnych. 

4. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie Pawłow w roku 

2024 - opracowała kierownik GOPS p. Monika Skrzeczyna. 

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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5. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy 

domowej za 2024 rok działającego przy Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Pawłowie-  

opracowała kierownik GOPS p. Monka Skrzeczyna  

Informacja stanowi załącznik do protokołu 

W dyskusji wzięli udział 

Pan Radny Emil Krzemiński, poprosił o porównanie wskaźników zakładania niebieskich kart 

w roku 2024 z rokiem 2023 

Pani Kierownik Monika Skrzeczyna odpowiedziała, że widoczny jest spadek liczby 

zakładanych niebieskich kart. Zaapelowała także, aby nie bać się zgłaszać przypadków 

przemocy w rodzinie. 

6. Przedstawienie informacji o stanie bezpieczeństwa publicznego za 2024r 

Pan Komendant asp.szt. Piotr Gawlik przedstawił informacje o stanie bezpieczeństwa 

publicznego w 2024 roku. Informacja stanowi załącznik do protokołu 

- Pan Wójt Marek Wojtas złożył podziękowania na ręce p. komendanta komisariatu policji w 

Brodach za wysiłki na rzecz naszych mieszkańców oraz za ochranianie i zabezpieczenie imprez 

masowych w szczególności Dni Pawłowa. 

7. Przedstawienie informacji o stanie ochronny przeciwpożarowej za 2024r. 

W dyskusji wzięli udział 

Pan sołtys Pokrzywnicy Krzysztof Głowacki- zapytał o działanie czujek czadu i dymu. 

Komendant Powiatowy PSP Pan Sławomir Zięba odniósł się do rozporządzenia które mówi o 

tym, iż lokal mieszkalny należy wyposażyć w co najmniej jedną autonomiczną czujkę dymu  

spełniająca wymagania polskiej normy dotyczącej autonomicznych czujek dymu oraz co 

najmniej jedną autonomiczna czujkę tlenku węgla spełniającą polskie normy dotyczącej 

urządzeń elektrycznych do wykrywania tlenku węgla w pomieszczeniach domowych.  

Obowiązek montowania będzie polegał na tym, że nowo budowane obiekty będą musiały mieć 

obowiązkowo montowane czujki a te obiekty, które już powstały do 2030 roku będą mieć 

obowiązek montażu czujek.  

-Pan Radny Tomasz Kita zapytał czy na terenie naszej gminy gdzie jest duże ryzyko 

powstania pożarów, na terenie przedsiębiorstw z branży tartacznej jest istotny remont 

zbiorników przeciwpożarowych oraz czy jest możliwość na terenie naszej gminy aby odbywały 
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się ćwiczenia na poziomie gminnym dla Ochotniczej Straży Pożarnej, w którym mogłyby 

uczestniczyć wszystkie jednostki   Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Pan Komendant PSP -odpowiedział, że zakłady przemysłowe są kontrolowane i wydawana 

jest decyzja czy taki zakład powinien  posiadać zbiornik czy nie. Sieć hydrantowa co jakiś okres 

przechodzi kontrolę, odnośnie ćwiczeń gminnych Ochotnicza Straż Pożarna jest to dodatkowy 

element przy PSP i jak najbardziej można zorganizować takie ćwiczenia wtedy PSP też się 

włączy. Państwowa Straż Pożarna organizuję własne ćwiczenia na terenie gmin i jak najbardziej 

możemy włączyć jednostki do takich ćwiczeń.  

- Pan Wójt Marek Wojtas powiedział, że na naszym terenie działa 8 jednostek Ochotniczych 

Straży Pożarnej z czego 7 dosyć prężnie. System ochrony przeciwpożarowy  w Polsce bazuje na 

jednostkach OSP. Jednostki te są odpowiednio wyposażone, wyszkolone i zaopatrzone. W tej 

chwili zostały podpisane umowy na dostawę dwóch nowych samochodów strażackich do 

jednostki w Brzeziu i do jednostki w Kałkowie. Wyposażenie naszych jednostek nie odbiega od  

wyposażenia PSP .Współpraca z Komendą Państwową układa się bardzo dobrze.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmiany quorum  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

Brak głosu   (2) 

Artur Kępa, Damian Sławek  

 

8. Podjęcie uchwał: 

  

 a) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Halina Pocheć przedstawiła zmiany do projektu uchwały  

Głosowano w sprawie: 

Zmiany quorum  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

Brak głosu   (2) 

Artur Kępa, Damian Sławek  

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2025 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, Emil 

Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Krzysztof Sławek, Szymon 

Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

Brak głosu   (2) 

Artur Kępa, Damian Sławek  

Uchwała nr X/111/25 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok została podjęta 

jednogłośnie – 13 za. Komisje były za przyjęciem projektu uchwały. 

 

  

 b) w sprawie zmiany  wieloletniej prognozy finansowej gminy Pawłów na lata 2025-2036 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Halina Pocheć przedstawiła zmiany projekt uchwały.  

 Głosowano w sprawie: 

 zmiany  wieloletniej prognozy finansowej gminy Pawłów na lata 2024-2036 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, Emil 

Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Krzysztof Sławek, Szymon 

Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

Brak głosu   (2) 

Artur Kępa, Damian Sławek  

Uchwała nr X/112/25 w sprawie zmiany  wieloletniej prognozy finansowej gminy Pawłów 

na lata 2025-2036 została podjęta jednogłośnie – 13 za. Komisje były za przyjęciem 

projektu uchwały. 

 

 c) w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych z budżetu gminy 

Pawłów na zadania realizowane przez Gminny Zakład Usługowo-Inwestycyjny w Pawłowie  

z/s w Brzeziu na rok 2025 

Głosowano w sprawie: 
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 ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych z budżetu gminy Pawłów na zadania 

realizowane przez Gminny Zakład Usługowo-Inwestycyjny w Pawłowie  z/s w Brzeziu na rok 

2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, Emil 

Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Krzysztof Sławek, Szymon 

Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

Brak głosu   (2) 

Artur Kępa, Damian Sławek  

Uchwała nr X/113/25 w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych 

z budżetu gminy Pawłów na zadania realizowane przez Gminny Zakład Usługowo-

Inwestycyjny w Pawłowie  z/s w Brzeziu na rok 2025- została podjęta jednogłośnie – 13 za. 

Komisje były za przyjęciem projektu uchwały. 

 

 

 

 

 d) w sprawie zmiany uchwały nr IX/110/25 Rady Gminy w Pawłowie z dnia 28 stycznia 2025 

roku 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr IX/110/25 Rady Gminy w Pawłowie z dnia 28 stycznia 2025 roku 

Wyniki głosowania  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, Emil 

Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Krzysztof Sławek, Szymon 

Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

Brak głosu   (2) 

Artur Kępa, Damian Sławek  

Uchwała nr X/114/25 w sprawie zmiany uchwały nr IX/110/25 Rady Gminy w Pawłowie z 

dnia 28 stycznia 2025 roku- została podjęta jednogłośnie – 13 za. Komisje były za 

przyjęciem projektu uchwały. 

 

 

 e) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie do spółdzielni energetycznej o 

nazwie „Spółdzielnia Energetyczna Pawłów” z siedzibą w Pawłowie   
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Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie do spółdzielni energetycznej o nazwie 

„Spółdzielnia Energetyczna Pawłów” z siedzibą w Pawłowie   

W dyskusji wzięli udział: 

Wójt gminy Pawłów – przedstawił informacje dotyczącą Spółdzielni Energetycznej w gminie 

Pawłów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, Emil 

Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Krzysztof Sławek, Szymon 

Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

Brak głosu   (2) 

Artur Kępa, Damian Sławek  

 

Uchwała nr X/115/25 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie do 

spółdzielni energetycznej o nazwie „Spółdzielnia Energetyczna Pawłów” z siedzibą w 

Pawłowie- została podjęta jednogłośnie – 13 za. Komisje były za przyjęciem projektu 

uchwały. 

  

 

f) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Pawłów na lata 2024-2035 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Pawłów na lata 2024-2035 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, , Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, Emil 

Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Krzysztof Sławek, Szymon 

Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

Brak głosu   (2) 

Artur Kępa, Damian Sławek  

Uchwała nr X/116/25 sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego 

Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Pawłów na lata 2024-2035- 

została podjęta jednogłośnie – 13 za. Komisje były za przyjęciem projektu uchwały. 

 

g)  w sprawie przyjęcia Strategii Terytorialnej Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy do roku 2030(wersja 2) 

Głosowano w sprawie: 
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przyjęcia Strategii Terytorialnej Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Miasta Północy do roku 2030(wersja 2) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, Emil 

Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Krzysztof Sławek, Szymon 

Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

Brak głosu   (2) 

Artur Kępa, Damian Sławek  

Uchwała nr X/117/25 w sprawie przyjęcia Strategii Terytorialnej Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy do roku 

2030(wersja 2)- została podjęta jednogłośnie – 13 za. Komisje były za przyjęciem projektu 

uchwały. 

 

 h) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, , Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, Emil 

Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Krzysztof Sławek, Szymon 

Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

Brak głosu   (2) 

Artur Kępa, Damian Sławek  

Uchwała nr X/118/25 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu- 

została podjęta jednogłośnie – 13 za. Komisje były za przyjęciem projektu uchwały. 

 

 

i) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomościach stanowiących 

własność Gminy Pawłów  

W dyskusji wzięli udział: 

-Pan Radny Emil Krzemiński zadał pytanie czy działki wskazane pod docelową hipotekę nie są  

działkami lub na których  będą prowadzone prace lub ewentualne ustanowienie na nich hipotek 

może nam coś zablokować w przyszłości  

-Pan Wójt Marek Wojtas odpowiedział, że hipoteka jest ograniczona prawem rzeczowym, 

osoba uprawniona z hipoteki nie jest stroną postepowania jest to tylko zabezpieczenie pewnego 

zobowiązania. Nie ma niebezpieczeństwa aby jakieś inwestycje zostały zablokowane. 

Głosowano w sprawie: 
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wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomościach stanowiących własność Gminy 

Pawłów  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, Emil 

Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Krzysztof Sławek, Szymon 

Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

Brak głosu   (2) 

Artur Kępa, Damian Sławek  

Uchwała nr X/119/25 )  w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na 

nieruchomościach stanowiących własność Gminy Pawłów została podjęta jednogłośnie – 

13 za. Komisje były za przyjęciem projektu uchwały. 

 

 j) w sprawie uchylenia Uchwały Nr IX/96/25 Rady Gminy w Pawłowie z dnia 28 stycznia 

2025 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego   

Głosowano w sprawie: 

uchylenia Uchwały Nr IX/96/25 Rady Gminy w Pawłowie z dnia 28 stycznia 2025 r. w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego   

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, Emil 

Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Krzysztof Sławek, Szymon 

Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

Brak głosu   (2) 

Artur Kępa, Damian Sławek  

Uchwała nr X/121/25  w sprawie uchylenia Uchwały Nr IX/96/25 Rady Gminy w Pawłowie 

z dnia 28 stycznia 2025 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego została 

podjęta jednogłośnie – 13 za. Komisje były za przyjęciem projektu uchwały. 

 

k) w sprawie zaciągnięcie pożyczki przez Gminę Pawłów w Banku Gospodarstwa Krajowego 

Głosowano w sprawie: 

zaciągnięcie pożyczki przez Gminę Pawłów w Banku Gospodarstwa Krajowego 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, Emil 

Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Krzysztof Sławek, Szymon 

Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

Brak głosu   (2) 

Artur Kępa, Damian Sławek  

 

Uchwała nr X/120/25 w sprawie zaciągnięcie pożyczki przez Gminę Pawłów w Banku 

Gospodarstwa Krajowego została podjęta jednogłośnie – 13 za. Komisje były za 

przyjęciem projektu uchwały. 

 

 

9. Prelekcja na temat ,, Fundusze Europejskie w 2025r.” 

Prelekcje przeprowadziły Panie Jolanta Życzyńska oraz Katarzyna Solarz pracownice Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa świętokrzyskiego. Panie przedstawiły pokrótce jak działają 

punkty informacyjne, gdzie można je znaleźć, jakie usługi są świadczone oraz jakie możliwości  

dają fundusze europejskie. 

10. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski 

-Pani Radna Gminy Jolanta Bryła  złożyła dwa wnioski, pierwszy z nich dotyczy 

uzupełnienia oświetlenia ulicznego w miejscowości Brzezie, Świętomarz, Modrzewie oraz 

oświetlenia boiska w Brzeziu drugi zaś wykonania w 2025 roku planowanej przebudowy i 

modernizacji drogi Male Brzezie  

- Pan Radny Emil Krzemiński- poprosił w imieniu mieszkańców Kałkowa, Godowa i Szelig o 

analizę stanu nawierzchni dróg ewentualne uzupełnienie tych ubytków oraz wykonanie  

przedłużenie kanalizacji na odcinku od Kałkowa w stronę Dąbrowy. Pan Radny podziękował 

zespołowi obrzędowo folklorystycznemu Sołtyski z gminy Pawłów za zaprezentowanie 

spektaklu na głównej scenie teatru w Lublinie.  

-Gabriel Kępa z Rzepina II – przedstawiciel młodzieży z gminy Pawłów zapytał czy jest coś 

robione w sprawie dofinansowania do biletów autobusowych dla młodzieży uczącej się w 

Starachowicach, jak również przeanalizowanie czasu przejazdu autobusów w Rzepinie II. 

-Pan Wójt Marek Wojtas – odpowiedział, że będzie przygotowywany od nowego roku plan 

transportowy w którym będziemy chcieli pozmieniać kursy oraz będziemy rozmawiać z 

przewoźnikami aby jeszcze bardziej dostosować tę liczbę kursów do oczekiwań młodzieży.  

- Pan Radny Emil Krzemiński- złożył interpelację, która dotyczy łącznika drogi od Gębic do 

drogi krajowej nr 42 ( do gminy Brody ). Pan Radny poprosił o wsparcie i znalezienie jakiejś 

alternatywy pod kątem włączenia do utrzymania tych  dróg zimą. 

-Pan Wójt Gminy  Marek Wojtas odpowiedział że jest już po rozmowach z wójtem z Gminy 

Brody i droga ta będzie normalnie utrzymywana tak jak inne drogi   

 

Głosowano w sprawie: 

Zmiany quorum  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (10) 

Jolanta Bryła, Jerzy Hamera, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, Emil Krzemiński, Marek Sieniek, 

Katarzyna Sikora, Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik,  

Brak głosu   (5) 

Artur Kępa, Damian Sławek , Krzysztof Cieślik, Stanisław Pocheć, Tomasz Ziewiec 

11. Przyjęcie protokołu z dnia 27 lutego 2025 roku  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z dnia 27 lutego 2025 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jolanta Bryła, Jerzy Hamera, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, Emil Krzemiński, Marek Sieniek, 

Katarzyna Sikora, Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik,  

12. Zakończenie obrad. 

Pan Przewodniczący zakończył obrady sesji Rady Gminy w Pawłowie. 

 

                                                                                                                   Przewodniczący 

                                                                                                           Rady Gminy w Pawłowie 

                                                                                                                   Marek Sieniek 

Przygotowała: Monika Orzeł  


